
 

 

بيانات مقام معظم رهبرى در مراسم سخنرانى در ميدان «لشكر 21 حمزه» - 6 /مرداد/ 1372

بسماللَّهالرّحمنالرّحيم

براى بنده مايهى خرسندى است كه مجموعهى شما عزيزان و جوانان برگزيدهى ملت ايران را كه در كسوت مقدّس
نيروهاى مسلّح جمهورى اسلامى ايران مشغول خدمت هستيد، يكجا زيارت كنم. هم بايد «لشكر 21 حمزهى

آذربايجان» را مورد تفضّلات الهى و لطف پروردگار بدانيم و دعا كنيم كه همواره همينطور باشد، كه بحمداللَّه با
آزمايشهاى بسيار دشوار دوران جنگ مواجه بوده است و امروز هم در محل استقرار جديد، انشاءاللَّه بر افتخارات

گذشتهى خود بيفزايد، و هم برادران «لشكر عاشورا» را كه در اين ميدان حضور دارند، و همچنين برادران «پايگاه دوم
شكارى تبريز» و نيروهاى انتظامى جمهورى اسلامى ايران را.

آنچه كه امروز براى يكايك نيروهاى مسلّح مايهى اميد و دلگرمى است، اين است كه همهى اين تلاش مبارك، در راه
دفاع از يك حقيقت مظلوم و درعينحال درخشان بهكار مىرود. شما از استقلال ملتى دفاع مىكنيد كه قابليّت خود

را براى استقلال، به ثبوت رسانده است. شما از مرزها و از عظمت كشورى دفاع مىكنيد كه در طول تاريخ، هرگاه
قدرتمندان فاسدى بر سرِ كار نبودهاند و فرصت يافته، توانسته است يك رسالت بزرگ انسانى را در دنيا ايفا كند. امروز

نيروهاى مسلّحْ سرافراز و سربلندند ؛ چرا كه در خدمت سياستهاى اسلامى هستند. روزى بر نيروهاى مسلّح ما
تحميل مىشد كه در خدمت سياستهاى امريكا باشند. اين، براى ملت، يك نوع ذلّت بود و براى نيروهاى مسلّح، ذلّتِ

مضاعف.

لعنت خدا بر آنان كه نيروهاى مسلّح ما را مجبور مىكردند كه از كارشناسان امريكايى و مستشاران اربابوش بيگانه،
در داخل پادگانها و مراكز و ادارات نيروهاى مسلّح اطاعت كنند! امروز در نيروهاى مسلّح جمهورى اسلامى، ايمان و

لياقت، دو معيار پيشروى و ارزش است، و از اين جهت فرقى ميان سازمانهاى نيروهاى مسلّح نيست. ميدان باز
است. هدف بسيار بالا و والا و بزرگ است. اين، يك دفاع حقيقى از آرمانهاى والاى اسلامى و انسانى است. هركس در

اين چنين صفى خدمت كند، به حق، مجاهد در راه خدا و راه انسانيت است.

امروز قدرتهاى نظامى را در خدمت زورگويى به كار مىبرند. اگر در سرتاسر دنيا نگاه كنيد، اين را به وضوح مشاهده
خواهيد كرد. زرّادخانههاى تسليحاتى كشورهاى مختلف، در خدمت سركوبِ احساسات ملتها و گروههاى مسلمان يا

داراى آرمانهاى انسانى به كار مىرود. امروز، روزى است كه متأسفانه، برترين پيشرفتهاى تكنولوژيك در زمينههاى
نظامى و خدمات جنبى آن مثل اطّلاعات و غيره در خدمت هدفهاى فاسد و پليد استخدام مىشود. ارتش رژيم

صهيونيستى را نگاه كنيد كه به خانههاى مردم مظلوم لبنان و به روستاها و كلبهها و مسجدهاى آنها حمله مىكند!
اين در حالى است كه خاك لبنان را غصب كردهاند و اين غير از مسألهى فلسطين است. اين غير از غصب فلسطين

است.

آيا در عرف بشرِ امروز، اگر جوانانى براى بيرون راندن سربازان بيگانه از خاك خودشان حركتى انجام دهند، اين حركت
در خورِ شماتت است؟! اگر آن نيروى متجاوز شعار بدهد كه من به هجومِ خودم عليه مردمى كه اين جوانان از ميان
آنها برخاستهاند ادامه مىدهم، اين شعار، شعارِ قابل قبولى است؟! ببينيد كه دنياىِ قدرتمندِ استكبارىِ امروز كه در
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مقابل روش وقيحانهى صهيونيستها سكوت مىكند، چقدر در جرايم و گناهان رژيم صهيونيستى شريك است! شبيه
همين قضيه، امروز در اروپا در بالكان در جريان است. شبيه همين قضيه، امروز در مرزهاى ميان افغانستان و

تاجيكستان و بسيار جاهاى ديگر در جريان است. آيا در اين برهوتِ حاكميتِ ارزشهاىِ طاغوتى و معيارهاى غلط،
اگر جوانانى مانند شما، در خدمت آرمانهاى مقدّس الهى و انسانى، در دفاع از حقّ و حقيقت و در بزرگداشت آزادى و

كرامت انسان، اسلحه به دست گيرند و آموزش نظامى ببيند، اين برترين افتخار نيست؟ بهخود بباليد اى ارتش
جمهورى اسلامى ايران و سپاه پاسداران انقلاب اسلامى و نيروهاى انتظامى جمهورى اسلامى ايران! بهخود بباليد اى
جوانان فداكار! به خود بباليد اى آحادِ مردم كه در كسوت مقدّس بسيج، با نيروهاى مسلّح جمهورى اسلامى، همكارى
خالصانه و صادقانهى خودتان را هميشه داشتهايد و همواره گرهگشا بودهايد! اين، آن راه درست است. اين، آن صراط

مستقيم است. اين راهِ خداست. اگر چه پوششهاى تبليغاتى امپراتورى تبليغات استكبارى كوشش مىكنند نام و تلاش
و راهِ مقدسِ ما را با توطئهى سكوت و منزوى كردن بپوشانند ؛ اما در دنيا با اين نشانهها كه گفته شد، ما نامآوريم.

ما ملت ايرانيم! ما مدافعان استقلال و آزادىِ مشروع خود و مدافعان ارزشهاى اسلامى و حاكميت قرآنيم، و اين
بزرگترين افتخار ماست.

اين لشكر، در محل استقرار جديد، با اين فضاى جديد كه فضايى كاملا شايستهى عظمت و اهميت آن است يك
لشكرِ عملياتىِ با افتخار است. اينجا تبريز است! اينجا آذربايجان است! اينجا مركز فداكارى است! اينجا خانهى
«لشكر عاشورا»ست! بهترين نقطهى استقرار براى يك لشكر با سوابق فعّالانهى آن در ميدان جنگ، مانند «لشكر 21

حمزه سيدالشهدا»، همين نقطهى با عظمت و با افتخار است. پسوند «آذربايجان» براى نام لشكر 21 حمزه، يك
پسوند افتخار آميز است. اين را قدر بدانيد! دو لشكر سپاهى و ارتشى، با هم حدّاكثرِ همكارى و محبّت را داشته

باشيد. آنچه مىتوانيد نسبت به مردم فداكار اين خطّه، با فروتنى برخورد كنيد. خود را خدمتگزار آرمانهاى عزيزى كه
آنها با همهى وجود خود در راه آن فداكارى كردهاند بدانيد و كمبودها و كسريها را با تلاش پيگير خودتان سريعاً جبران

كنيد.

من اميدوارم تجربههايى كه در اين لشكر وجود داشته است و ذخيرهى ارزشمندى هم هست، به سرعت به كارش
بيايد و بتواند خود را درست بسازد، كامل كند و در اين محلِّ استقرارِ جديد، آمادهى دستور براى خدمات لازمى باشد

كه از آن در هنگام خود انتظار مىرود.

اميدوارم برادران عزيز ارتشى و سپاهى و نيروهاى انتظامى كه در اين ميدان نمونههايى از آنها حضور دارند، در سطح
استان، حدّاكثرِ همكارى و محبّت را با يكديگر بكنند ؛ آمادگيها را، آموزشها را، تعمير و نگهدارى را و كمك به يكديگر

را به معناى حقيقى كلمه رعايت كنند. اميدواريم كه مشمول لطف و رحمت ولىّ عصر ارواحنافداه باشند.

والسّلام عليكم و رحمةاللَّه و بركاته
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